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Συνάντηση  ∆ηµάρχου  Μανώλη Φραγκάκη  µε τον Περιφερειάρχη 

Σταύρο Αρναουτάκη για τα έργα ανάπτυξης του ∆ήµου Μινώα  

Πεδιάδας. 

 

 Συνάντηση στην Περιφέρεια για θέµατα του ∆ήµου Μινώα Πεδιάδας 

είχε σήµερα ο ∆ήµαρχος Μανώλης Φραγκάκης µε τον Περιφερειάρχη 

Κρήτης  Σταύρο Αρναουτάκη. Στη συνάντηση συζητήθηκε η προώθηση 

των έργων υποδοµής και Ανάπτυξης του ∆ήµου. 

 Σε ερώτηση δηµοσιογράφων αν έχουν επίσηµη ενηµέρωση από την 

Κυβέρνηση για την επικείµενη επίσκεψη του Πρωθυπουργού στο έργο 

του νέου διεθνούς αεροδροµίου Καστελλίου οι κ.κ. Αρναουτάκης και 

Φραγκάκης απάντησαν ότι, οι ίδιοι δεν έχουν µέχρι τώρα επίσηµη 

κυβερνητική ενηµέρωση, προσθέτοντας ότι, η Περιφέρεια και οι ∆ήµοι 

θα πρέπει να έχουν λόγο και ρόλο για τα θέµατα υποδοµής και ανάπτυξης 

που δροµολογούνται από κεντρικό επίπεδο στη περιοχή, τόσο στο 

Καστέλι, όσο και στην αξιοποίηση του «Νίκος Καζαντζάκης». 

 

 

 

 


